

5 天
Days
4 晚
Nights

河內

HANOI + HALONG BAY
TAMCOC
下龙湾+三谷

行程特點



船游下龙湾
皇家赌场
胡志明主席寢陵
下龙湾夜市

游36古街
还剑湖
竹筏游三碧洞
水上木偶表演

1 檳城-中轉-河內 (晚)
今天，乘搭航班出发飞往越南首都河內-抵达后由专业导游迎接转乘空调旅游巴士送回住宿酒店。晚餐于酒店食用。

1.Penang-Transit-Hanoi (D)
Upon arrival at Noi Bai International airport, meet and pick up by our representative. Transfer to hotel for checking in. Dinner and overnight in Hanoi.

2 河內-下龍灣 (早午晚)
早餐后，市区游参观巴亭广场，胡志明主席寢陵及故居(高架屋)，一柱庙和文庙(越南首间大学)。午餐后，前往在广宁省的下龙湾市(约四个小时的车程)下龙湾在一九九四年已获得联合国科教文公认为世界天然之遗产，为越南著名岛屿风景区。沿途旅客可观览到越南北部各省农村淳朴之风景。

2Hanoi-Halong Bay (B/L/D)
After breakfast, take the city tour covering Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum & residence, One Pillar Pagoda and Temple of Literature (The 1st University of Vietnam). After lunch, proceed to Halong city. Halong Bay was awarded by UNESCO as a world natural heritage in 1994. Take four hour drive will show you the diversity of the North Vietnam villages and rice fields along the journey. Dinner and overnight in Halong Bay.

3 下龍灣 (早午晚)
早餐后，乘船环游素有“海上桂林”之称的下龙湾，自海中凸出之奇形异状的天然巨石，冠为奇观。乘船漫游近四小时，沿途参观天宫洞和藏木洞，午餐於船上享用海鲜餐。傍晚时，自由到下龙湾夜市购物或参观下龙湾最大的赌场—皇家赌场。晚餐与当地餐厅享用。

3.Halong Bay (B/L/D)
After breakfast, take 4 hours boat trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves, grottoes such as: Paradise Grotto and Wooden Stakes Cave. Lunch will be served on boat with the fresh seafood. In the evening free time to visit Halong Night market or Hoang Gia Casino which is the biggest casino in Halong. Dinner and overnight in Halong.

4 下龍灣-三谷-河內 (早午晚)
早餐后，乘车前往三谷碧洞(俗称小下龙湾)。抵达三谷后，乘坐竹筏於溪流中，并游览素有“陆地下龙”之称的三谷。在此，客人可观赏天然巍丽的三谷美景。随之，前往参观越南大诗人(阮柔)的故乡—碧洞。午餐后回返河內，并参观著名的还剑湖和玉山寺等，在36古街自由购物。晚餐於当地餐厅。餐后观赏素有盛名的水上木偶戏表演。

4.Halong Bay-TamCoc-Hanoi (B/L/D)
After breakfast, transfer to Ninh Binh. Lunch at local restaurant then visit Tam Coc and ride boat for a peaceful cruise along the river to see Three Caves and Bich Dong pagoda. (Tam Coc was known like Halong Bay on land). Return to Hanoi in late afternoon, visit Hoan Kiem Lake – Ngoc Son Temple and shopping at Hanoi Old Quarter. After dinner, Enjoy the Water puppet show– the most famous Vietnamese cultural show with folk song.

5 河內-中轉-檳城 (早)
早餐后，送往机场启程回国，结束五天愉快旅程。

5.Hanoi-Transit-Penang (B)
Breakfast at hotel, we will transfer to airport for flight back to your sweet home.



特色風味餐

海鮮餐 酸辣汤
越式火锅 豪华自助餐
越式河粉 越式沙律
越式春卷 越式肉粽

東泰旅游有限公司 Tel : 04 - 390 9988 Fax : 04 - 397 1988

REGIONAL TRAVEL & TOURS SDN BHD

G1 Jalan Kurau, Taman Chai Leng, 13700 Perai, Butterworth Penang Malaysia

以上行程只供參考，原則上本公司盡量保持不變，然而正確行程依據當地接待社按當時實際情況從新調整為準。The above Itinerary is only for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local Requirements.